
Jegyzőkönyv

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete
2019. november 13-i rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal, II. emeleti tanácskozó terme (2040
Budaörs, Szabadság út 134. sz.)

Jelen  vannak  : Wittinghoff  Tamás  polgármester,  Biró  Gyula,  Laczik  Zoltán,
Monostori-Kalovits  Márk,  Hauser  Péter,  dr.  Tóth  Ferenc,  dr.  Molnár  Gábor,  Stift
Nándor,  Farkas Benedek, dr.  Kisfalvi  Péter,  Kisberk Balázs, dr.  Czuczor Gergely,
Löfler Dávid, Kapitány Gábor képviselők

Hiányzik: dr. Ritter Gergely képviselő

Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Bocsi István jegyző, dr. Molnár Bernadett
aljegyző, Vágó Csaba, Barta Gáborné, Lőrincz Mihály, Erdős Károlyné, Csík Edina,
Kövesdi Gabriella, Krajcsirik János, Pető Adrien, Benkő István irodavezetők

Jelen vannak továbbá: dr. Major Miklós (PMK Budakeszi Járási Hivatal vezetője)
Szigeti János r.kapitány, Nyikes Fatime Helyi esélyegyenlőségi szószóló, Berzsenyi
Bellaagh Ádám a Budaörsi Latinovits Színház igazgatója, Tamás Ervin (BTG Kft.),
Károly Katalin (Esély Szociális Társulás), Májer Emese, egyéb érdeklődők.

Jegyzőkönyvvezető: Pintérné Berecz Anita
Jegyzőkönyvet készítették: Pintérné Berecz Anita
Számítástechnika: Krajcsirik János informatikai irodavezető

Wittinghoff Tamás polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait,
kollégákat,  megjelenteket  és  mindazokat,  akik  a  televízió  képernyőjén  keresztül
kísérik  figyelemmel  az  ülést.  Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  14  fővel
határozatképes,  dr.  Ritter  Gergely  képviselő  információi  szerint  később  fog
csatlakozni, az ülés megnyitja.
A  megküldött  napirendhez  képest  semmiféle  módosító  javaslat  nem  volt,  a
sürgősséget  nem kell  különösebben indokolni,  maguk a napirendek ezt  világossá
teszik.  Miután  kérdés  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  a  napirendre
vonatkozó  javaslatot,  melyet  a  Képviselő-testület  14  egyhangú  igen szavazattal
támogatott. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő)

A fenti szavazatok arányában a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 

172/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

Napirend

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének módosítása

A jegyzőkönyv összeállításának időpontja: 2019. november 18..
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2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló
36/2010. (XI.12) sz. rendelet módosítása

3.)  A  kamaraerdei  és  frankhegyi  településrészi  önkormányzatok  testületeinek
megválasztása

4.) A Képviselő-testület 2019. évi Munkatervének módosítása
5.) A 2019. évi, II. félévi nemzetiségi pályázatok elbírálása
6.) Budaörsi Tanoda kiegészítő támogatási kérelme
7.)  A  Budaörsi  Latinovits  Színház  2019.  október  31-ig  teljesült  többletbevétel

felhasználásának jóváhagyása
8.) BTG Közszolgáltatási keretszerződés XI. sz. módosítása
9.)  Döntés  a  Pilisi  Parkerdő  Zrt.  tulajdonában  álló,  4318  helyrajzi  számú,

természetben Budaörs, Törökugratón található telekingatlan megvásárlásáról 
10.)  Döntés  a  Kamaraerdei  út  59-61.  sz.  alatti  társasházban  az  önkormányzati

tulajdoni hányadra eső rendkívüli befizetés teljesítéséről 
11.) Döntés a Porsche Ingatlankezelő Kft. raktárbázisa mellett található 4073 hrsz-ú

ingatlanra kiírt zártkörű pályázatról
12.)  Döntés  a  Beregszászi  utcában  lévő  10021  és  10022  helyrajzi  számú

ingatlanokra vonatkozó elővásárlási jogról

Napirend előtti hozzászólások:

Laczik Zoltán képviselő: A műszaki ügyosztályhoz szeretne egy kérést továbbítani.
A Hegyalja  út  lakosai  tették  szóvá,  hogy  a  38-as  számú  ház  elől  hiányzik  egy
megállni tilos tábla, ami azért érdekes, mert ott az út nagyon összeszűkül, ráadásul
egy kettős „s” kanyart vesz, beláthatatlan az a szakasz, s ha ott autók parkolnak,
tekintettel  arra,  hogy  nagyszabású  építkezések  folynak  az  utcában,  a  nagyobb
teherautók egyszerűen fennakadnak. Ezt már szeptemberben szóvá tették a lakók,
amikor egy csoportjukkal az utcát bejárta, s most a napokban ismét szóltak. Tegnap
felment, s megnézte, valóban hiányzik ott a tábla, azt nem tudja ellenőrizni,  hogy
korábban volt-e, elmondás szerint igen, csak kidöntötte egy teherautó, kéri pótolni.   

Wittinghoff  Tamás polgármester:  Ügyosztályvezető úr  heves bólogatásából  arra
következtet, hogy nem kíván hozzászólni, megoldják a feladatot. 

Kisberk  Balázs  képviselő:  Szeretné  tájékoztatni  a  képviselő  társakat,  és  a
budaörsieket,  hogy  elindult  a  „Mézes  reggeli”  program  városunkban,  s  szeretné
biztatni a budaörsi iskolákat, intézményeket, hogy jelentkezzenek a programba, méz
van bőven, s egy mézes reggeli kapcsán nem csak finomat lehet reggelizni, de  a
környezetvédelemre  is  fel  lehet  hívni  a  figyelmet,  azt  gondolja,  hogy  fontos
jelentkezni.  

dr.  Tóth  Ferenc  képviselő:  Két  kérdése  van  a  négyes  körzetből,  az  első  a
Budapesti úttal kapcsolatos, mert kihívták a 118-as szám környékének lakói, hogy a
több éve tartó remegése az útnak időközben fokozódott, az ő feltevésük szerint nem
csak  a  megnövekedett  forgalom  miatt,  hanem  valamilyen  rejtélyes  üregre  is
próbálnak gyanakodni. A remegések és a károk az utóbbi időben megszaporodtak,
ezekről  képeket  továbbított  is  ügyosztályvezető  úrnak.  A másik  kérdése,  hogy a
Szerviz  útnak  kitáblázása  lesz-e,  akik  Budapestről  jönnek,  vagy  Budaörs  más
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részéről mennek, hogyan tudnak tájékozódni a Szerviz út lehetőségéről? Mikor lesz
tájékoztatás számukra?      
Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  A Budapesti út az 1-es út része, s ily
módon  nem  a  város  tulajdonában  és  kezelésében  van,  hanem a  Magyar  Közút
kezelésében.  Jelezték már korábban, hogy a Budapesti út más részén is találkoztak
ilyennel, akkor a burkolat minősége miatt valószínűsítették a rezgést. Rezgés mérés
is történt a Budapesti út egy szakaszán. A felújítás megtörtént ebben az évben, ezen
a szakaszon javult a helyzet, a 118-as szám előtti részen, de itt négy-öt-hat házról is
szó van.  Ismételten felveszik a kapcsolatot a Magyar Közúttal, s azon kívül, hogy a
rezgés  mérést  megint  elvégzik,  meg  kell  győződni  róla,  hogy  nincs-e  olyan
kimosódás, ami akár egy rossz csatorna, vagy vízcső miatt, ami üreget képezhetett s
az  esetleg  felerősíti  a  rezgést.  Mindenképpen a  Magyar  Közút  hozzájárulása,  és
segítsége kell egy ilyen üreg kutatáshoz, azt azért hozzáteszi, hogy a közeljövőben a
Fővárosi  Vízművek  fogja  a  rekonstrukcióját  megcsinálni,  tehát  ott  is  munkálatok
fognak kezdődni. Teljesen jogos igény, azzal, hogy elkészült a Szervíz út bekötése az
Alsó-határ útba, azt gondolja, hogy nagyon sokan vették igénybe, és nagyon örülnek
annak, hogy nem kell bemenni a lakóövezetbe, hanem ki lehet kerülni ezt a területet,
valóban az 1-es útról, a jövendőbeli körforgalomnál is jelzik táblákkal, hogy aki nem
ismeri esetleg, az is tudja, hogy merre jut el Budapest irányába, illetve Budapestről
az áruházak irányába.  Köszönik a jelzést, pótolni fogják.  

Hauser Péter  képviselő:  Az Átlós utcába kihelyeztek  egy sebességmérőt  az  ott
lakók nagy örömére, s itt  tolmácsolja a köszönetüket, viszont a kihelyezés után a
sebességhatárt lentebb vitték, s itt hívja fel a figyelmet, hogy hozzá kell, igazítsák
majd a sebességmérőt a sebességhatárhoz. A másik az egy szomorúbb dolog, hisz
tudják, hogy a Kesjár iskolánál történt egy gázolás, kéri, hogy vizsgálják meg annak
a  lehetőségét,  hogy  az  iskolák  környékén  lévő  gyalogátkelőhelyeket
fekvőrendőrökkel  védjék  le.  A  harmadik  dolog,  hogy  az  uszoda  parkolójában
elszaporodtak a lakóautók parkolásai, ami nyáron igen nagy szeméttel jár, mert ott
letáboroznak,  és  a  szemetüket  szétdobálják,  s  ezt  jelezte  az  uszoda fenntartója,
hogy ha van lehetőségük, akkor egy lakóautó behajtani tilos táblát kitegyenek. 

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  Az uszoda parkolója nem közterületi
parkoló, hanem az uszoda parkolója, ahol huszonnégy órás parkolás felügyelet van,
s pont a parkolóra néz, tehát adott esetben ők is el tudnak járni ebben, amikor ilyet
tapasztalnak, de megnézik van-e egyáltalán ilyen tábla.    

Wittinghoff Tamás polgármester: Szerinte az, hogy valaki lakóautóval jön egy ilyen
rendezvényre, de nem táborozási céllal, az két különböző dolog. 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Igen,  ő  is  erre  gondolt.  Az  iskolák
környékén azon vannak, hogy csökkentsék a balesetveszélyt, közvilágítási bővítés
volt a gyalogátkelőhelyeknél, hogy még erősebb legyen a fényt, s most indítanak,
már két helyen, s a következő évben tervezik több helyen fényvisszaverő prizmák
elhelyezését  több  helyen,  led-es  prizmákat.  Hasonló,  mint  ami  a  Bretzfeld  -
Szabadság út sarkán van, ezek korszerű modern berendezések, tényleg felhívják az
autósok  figyelmét.  Terveik  szerint  a  Jókai  Mór  Művelődési  Háznál,  ami  egy elég
balesetveszélyes gyalogátkelő, és a Baross utcánál, a buszvégállomás és az Auchan
közötti  szintén forgalmas gyalogátkelőnél fognak ilyet legközelebb elhelyezni, de a
jövő évben is  ezt  a programot folytatják,  és az iskoláknál  is ki  fogják tenni  őket.
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Amikor  a  sebességmérőket  megrendelték,  akkor  valóban  50km/h  volt,  s  ezt
visszavették 40km/h-ra, tehát a piros villogást át fogják állítani.

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  A  mostani  vezetőin  beszéltek  arról,  hogy
mindenképpen induljon  már  idén el  a  gyalogátkelőhelyek biztonságosabbá tétele,
erre felhívják a figyelmet, s kérdik a budaörsieket is, hogy szerintük is jó-e ez, mert
hozzáértők szerint ez egy olyan megoldás, ami az éjszakai problémát kezeli. Hozzá
kell  tenni,  hogy  most  ez  a  baleset  fényes  nappal  történt,  tehát  minden  idióta
autóvezető mellé nagyon nehéz rendőrt állítani, ugyanakkor az is előfordul sajnos,
hogy a  gyerekek  esetleg  nem úgy közlekednek,  ahogy kellene.  A fekvőrendőrrel
azért  óvatosan  bánnak  az  ilyen  gyűjtő  utak  esetében,  annak  sokféle  egyéb
problematikája merülhet fel.

Farkas Benedek képviselő: Megküldi e-mailen, is, két frissebb megkeresés érkezett
hozzá, a Baross utca, Árok utca találkozásánál van egy körforgalom, ettől nyugatra
még  folytatódik  a  Baross  utca,  s  itt  az  első  ötven  méteres  szakaszon  nincsen
megállni tilos tábla kirakva. Ez egy szűk utca, ő azt hallja, hogy nem érdemes ott
megállni,  jó lenne, ha lenne ilyen tábla, kéri,  hogy ezt vizsgálják meg. A másik a
Rézvirág utca, ebben sok párhuzamos utca fut bele, a Bimbó és az Orgona utcában
is elég nagy gödrök vannak, ezt a lakók próbálták feltölteni, aztán az esőtől rosszabb
lett, jó lenne ha itt tudnák pótolni a murvát, vagy amit kell.   

dr. Czuczor Gergely képviselő: Két kérdésben fordul a Hivatalhoz, az egyik hogy
bizonyára ismert mindenki előtt, hogy a főváros kihirdette a klíma vészhelyzetet, s
ennek kapcsán felmerült az egyik főpolgármesteri interjúban, hogy kitiltanák a dízel
autókat  a  fővárosból.  Elképzelte,  hogy mi  következik  akkor  Budaörsön,  kérdése,
hogy terveznek-e hasonlót, vagy ez annyira a kezdetek kezdetén van, hogy nem kell
vele  foglalkozni,  de  azért  felteszi  a  kérdést,  hogy  ha  ez  bekövetkezik,  akkor
Budaörsön mi lesz? A másik,  polgármester úrhoz,  hogy bizonyára hallotta,  a dél-
budai  kórházcentrum megvalósítását  veszélyeztető  mondatok  hangzottak  el  a  XI.
kerület polgármestere részéről. Tervezi-e, hogy beszél László Imrével, hogy ezt  a
projektet megtorpedózó gondolatsort megállíthassa, hisz Budaörsnek elemi érdeke,
hogy ezt az egészségügyi beruházás itt az Egér út mentén  itt megvalósulhasson,
hisz  ők  is  az  ellátási  körzetébe  esnek,  és  óriási  lehetőségeket  kínál  Budaörs
lakossága  számára,  olyan  hiánypótló  dolgok  kerülnének  megvalósításra,  ami
mindenképpen érdekükben áll. Van-e ilyen terv polgármester úr részéről? 

Wittinghoff Tamás polgármester: A dízel autókat ha valahonnan kitiltanák, az nem
jelentene katasztrofális helyzetet szerinte Budaörsre nézve, ha nem lehet bemenni
Budapestre dízel autóval, akkor valószínűleg ide sem fognak eljönni, de nem ez a
megoldás szerinte, ezek ilyen kiragadott részletek. Nem is a dugódíj a megoldás, s
szerinte nem is a Virágpiacig meghosszabbított metró, bár, mint kiegészítő lehetőség
az sem rossz. Ezzel kapcsolatban egyébként az összes érintett település, ide értve a
Zsámbéki-medencét,  Budakeszi  vonzáskörzetét,  a  fővárost,  a  XI.,  XII.  kerületet
asztalhoz fogják ültetni rövidesen annak érdekében, hogy közösen elkezdjenek egy
átfogó  és  generális  elővárosi  közlekedési  lehetőséget  biztosító  közösségi
közlekedési  megoldást,  amelyik  a  fővárost  és  a  közvetlen,  illetve  a  távolabbi
agglomerációnak pedig a  közlekedési alternatíváját teszi lehetővé, mert ami most
van,  az katasztrófa kétségtelenül,  de ez az összes településre igaz,  s  most nem
sorolja  fel  mindet.  Ami  a  centrum  kórházat  illeti,  most  azzal  kapcsolatban
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elhangzanak mindenféle nyilatkozatok mindenféle oldalról,  ő még egy papírt arról,
hogy pontosan ott mi lenne nem látott, azt viszont látja, hogy a meglévő kórházak
állapota  milyen.  Nem  hiszi,  hogy  abban  nekik  van  beleszólni  valójuk,  hogy  ez
hogyan, és hol valósuljon meg, nyilván ez a kerületek érdeke, ha egy varázspálcával
egyszer  csak  kinőne  ott  egy   centrum  kórház,  amit  egyébként  az  általa  ismert
beosztott orvosok vagy vezető főorvosok elég nagy fenntartásokkal fogadnak, hogy
ebből  mikor és mi lesz, meglátják, ő azt gondolja,  hogy ez nem a  mai budaörsi
testületi ülés  témája. 

       
Beszámoló a két ülés közt eltelt időszakról:

Wittinghoff Tamás polgármester:  Szeptember 18-án volt  a Képviselő-testületnek
az ülése, utána pedig ünnepi ülése, ahol a közművelődési, sport és egészségügyi
díjakat adták át, ezt követően Esély Társulási ülés volt,  az érintett településekkel.
Majd a köztisztviselői nap alkalmából a városháza dolgozóinak köztisztviselői nap,
sport  nap  19-én.  Huszonegyedikén  szombaton  volt  a  Budaörsi  Vigasságok  a
Templom téren,  illetve  az  Empátia  Nap a Jókai  Művelődési  Házban,  majd  22-én
vasárnap a Református templom alapkőletételére került sor, előtte istentisztelet volt
az Evangélikus templomban. Huszonhatodikán volt a Zsiráf kupa, majd ugyanezen a
napon 17 órakor egy elég jó nevű, s abszolút családi vállalkozásként működő cég a
25  éves  évfordulóját  ünnepelte,  ez  a  Koos-Weber  cég,  ezen  vett  részt.
Huszonnyolcadikán volt a Kulturális örökség napja, ami a Csiki pihenőkertben került
megrendezésre, majd harmincadikán hétfőn a Virágos Budaörsért Díjat adták át itt a
nagyteremben.  Október 1-én volt az Idősek világnapja a Művelődési Házban, illetve
ugyanezen a napon a Városháza előtt a szülői munkaközösségek szervezésében az
Illyés, és a Hermann igazgatóinak öt évre való kinevezésének megtagadása miatt
került sor demonstrációra. 3-án csütörtökön volt a 15. Gyermekvédelmi szakmai nap
a Városházán, 5-én Fut az Örs a Kesjár iskola szervezésében, majd 7-én  nyílt meg
az állatmenhely fotókiállítása az aulában. Csütörtökön a Kamaraerdei óvoda húsz
éves születésnapi rendezvénye, szüreti mulatság és zászlóavató ünnepség volt,  11-
én  a  Zichy  majorban  volt  építészeti  szüret  a  2040  Budaörsi  Fiatal  Építészek
Egyesülete szervezésében, 13-án pedig az önkormányzati választásra került sor. 15-
én  volt  a  Budaörs  Botorkáló  a  BULÁKE szervezésében  érzékenyítő  rendezvény,
majd 21-én Primanima kiállítás megnyitója  az aulásban.  22-én a Vivart  szokásos
ünnepi  koncertje  a  Városházán,  23-án  az  56’-os  emlékműnél  tartották  a  városi
ünnepséget, 24-én volt az alakuló ülés, 25-én az Illyés gimnázium 55 éves Öregdiák
találkozójára  került  sor.  Ezen  a  héten  az  őszi  szünet  ideje  alatt  került  sor  a
Primanima fesztiválra,  ami  a nyolcadik volt,  s most  már olyan nemzetközi  rangot
vívott  ki  magának,hogy  a  világ  minden  tájáról  érkeztek  pályázók,  több  száz
pályamunka, határon túli magyarok is részt vettek rajta, s úgy gondolja, ez a város
hírnevét öregbíti. Ezen a héten néhány napig szabadságon volt, szombaton azonban
a Primanima díjátadóján jelen volt, s jó volt látni, hogy mennyi fiatal vett részt rajta, s
milyen értékes pályamunkák készültek idén is.  November 6-án három szép korút
köszöntöttek  jegyző  úrral,  és  irodavezető  asszonnyal.  8-án  pénteken  volt  itt  egy
konferencia  az  egészségügyi  központ  szervezésében,  ez  volt  a  második  olyan
konferencia,  aminek  a  jelmondata  az  volt,  hogy „nem csak orvosoknak”,  tehát  a
nagyközönség  is  részt  vehetett  rajta,  a  daganatos  betegségek  előfordulási
gyakorisága és diagnosztikája, terápiája volt a téma, nem mondja, hogy utána túl jól
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érezte magát,  mert  a konferencia nagyon jóm  volt,  de ennyi  betegségről  hallani
egymás után, kissé megterhelő. 10-én ugyanitt a Pro Musica jótékonysági koncertje
volt, s így érkeztek el a mai naphoz.    

Napirendek tárgyalása:     

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2019.  évi  költségvetési  rendeletének
módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/1. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Ellenőrző
Bizottság 3 igen szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 2 egyhangú szavazattal javasolta
elfogadásra (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete). 
Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a rendelet módosítását, melyet a Képviselő-
testület 11  igen  3  tartózkodó  szavazattal fogadott  el.   (Szavazáskor  jelenlévő
képviselők száma: 14 fő.) 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének
24/2019. (XI.15) önkormányzati rendelete 

Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 
2/2019 (II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/1.  sz.
mellékletét képezi.

2.) Budaörs Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló
36/2010. (XI.12) sz. rendelet módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/2. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Ennek a célja, hogy a
frankhegyi  részönkormányzat  munkájában  mindazon  képviselők  részt  tudjanak
venni, akiket területileg érint a részönkormányzat működése. Ezt nem lenne kötelező
megalakítani,  de  ebben  egyértelműen  azon  az  állásponton  voltak,  hogy  legyen
lehetőség artikulálni ott az álláspontokat, s biztosítsák a lehetőséget annak ellenére,
hogy kevesen  voltak  ebben  eléggé  aktívak  ahhoz,  hogy  megkapják  a  megfelelő
szavazatokat. Először az SZMSZ módosításról kell dönteniük.
Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a rendelet módosítását, melyet a Képviselő-
testület 14  egyhangú  igen  szavazattal fogadott  el.   (Szavazáskor  jelenlévő
képviselők száma: 14 fő.) 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
23/2019. (XI.13.) önkormányzati rendelete
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a Budaörs Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról
szóló 36/2010. (XI.12.) önkormányzati rendelet módosításáról

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/1.  sz.
mellékletét képezi.
3.) A kamaraerdei és frankhegyi településrészi önkormányzatok testületeinek

megválasztása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/3. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  A  továbbiakban  két  részönkormányzat
megalakulásáról kell döntést hozni, Frankhegynél a három külső tag mellett három
képviselő szerepelt  a javaslatnál,  a Kamaraerdei részönkormányzatnál az SZMSZ
szabályai szerint az elnök jogosult javaslattételre, s azt elért támogatói szavazatokból
Bódis  Tamás,  Hajdu  László,  Kis  Gyula,  és  Nagy  Géza  tagokra  tett  javaslatot  a
képviselő úr.  

dr.  Czuczor Gergely képviselő:  Nem ismeri  a jelölteket,  csak feltűnt  neki,  hogy
Kisfalvi Péter a legkevesebb ajánlást gyűjtő személyt is delegálná a csapatba, s itt
vannak olyanok,akik lényegesen több ajánlószámot gyűjtöttek. Kérdezi,  hogy nem
lenne-e  szerencsés  a  több  ajánlást  begyűjtötteket  bejuttatni  a  legkevesebbhez
képest?  

Wittinghoff Tamás polgármester:  Ahogy ő látja, a legmagasabb ajánlást gyűjtő is
szerepel, meg a 38, és a 36 is, egyébként Nagy Géza úgy tudja korábban is tagja
volt a részönkormányzatnak. 

dr. Kisfalvi Péter képviselő: Ez nem egy szavazatgyűjtő verseny volt, hanem arról
volt  szó, hogy ahhoz, hogy valaki jelölt lehessen, annak 22 érvényes ajánlást kell
eljuttatnia a bizottsághoz, ezt mindenki teljesítette. Ő biztos benne, hogy ha az lett
volna feladata, hogy az kerüljön be, aki többet kap, akkor mindenki többet gyűjtött
volna,  de  miután  a  22  érvényes  szavazat  mindenkinél  megvolt,  így  teljesen
fölösleges volt többet gyűjteni.   
 
Wittinghoff  Tamás polgármester:  Nyilván volt  valamilyen szempont a jelölésnél,
ismeri mindegyik jelöltet a képviselő úr? 

dr. Kisfalvi Péter képviselő:  Igen, ismeri,  és ezt a négy főt  tartotta a leginkább
alkalmasnak arra, hogy a részönkormányzat munkájában részt vegyenek.

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Mennyivel  egyszerűbb  helyzetben  vannak  a
frankhegynél,  mert  ott  csak  hárman vannak,  így  aztán  nem kell  válogatni,  nincs
kényelmetlen helyzetben a jelölő elnök. Kamaraerdő kapcsán elnöknek a képviselők
közül  dr.  Kisfalvi  Pétert,  tagjává:  Bódis Tamás Istvánt,  Hajdu Lászlót,  Kis  Gyulát,
Nagy Gézát javasolják tehát.  Felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a
Képviselő-testület 14  egyhangú  igen  szavazattal fogadott  el.   (Szavazáskor
jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

173/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat
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A Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat testületének megválasztása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 62. § (1) bekezdése és
az  SZMSZ  64.  §  (2)  bekezdése  alapján  a  Budaörs  Kamaraerdei  Településrészi
Önkormányzat 5 fős testületének

a) elnökévé a képviselők közül dr. Kisfalvi Pétert, 
b)  tagjává  a  településrészi  önkormányzati  választási  eljárásról  szóló  20/2014.

(VII.28.) önkormányzati rendelet 4. §-a alapján a nyilvántartásba vett, húsz legtöbb
jelölést kapott tagjelölt közül: Bódis Tamás Istvánt, Hajdu Lászlót, Kis Gyulát, Nagy
Gézát

választja meg.

Felelős: Polgármester 
Határidő: azonnal
Végrehajtást végzi: Jegyzői Iroda

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Rátérnek  a  kettes  pontra,  ugyanezen
napirendnél,  ami  a  Frankhegyre  vonatkozik.  Elnöknek  képviselők  közül  Hauser
Pétert, tagjává a képviselők közül Laczik Zoltánt és Monostori-Kalovits Márkot, illetve
Bellovits Margitot, dr. Prohászka Zoltán Ferencet és Tóth Bendegúz Áront javasolják.
Felteszi szavazásra előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Képviselő-
testület 14  egyhangú  igen  szavazattal fogadott  el.   (Szavazáskor  jelenlévő
képviselők száma: 14 fő.) 

174/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

A Frankhegyi Településrészi Önkormányzat testületének megválasztása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 62. § (1) bekezdése és
az  SZMSZ  64.  §  (2)  bekezdése  alapján  a  Budaörs  Frankhegyi  Településrészi
Önkormányzat 6 fős testületének 

a) elnökévé a képviselők közül Hauser Pétert,
b) tagjává a képviselők közül Laczik Zoltánt és Monostori-Kalovits Márkot, 

illetve a településrészi önkormányzati választási eljárásról szóló 20/2014. (VII.28.)
önkormányzati rendelet 4. §-a alapján a nyilvántartásba vett, húsz legtöbb jelölést
kapott  tagjelölt  közül  Bellovits  Margitot,  dr.  Prohászka Zoltán Ferencet  és Tóth
Bendegúz Áront 

választja meg. 

Felelős: Polgármester 
Határidő: azonnal
Végrehajtást végzi: Jegyzői Iroda
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4.) A Képviselő-testület 2019. évi Munkatervének módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/4. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  az  előterjesztést.  December  18-a
helyett, ami már igen közel van az ünnepekhez, december 11-re javasolják a testületi
ülést. 
Miután  hozzászóló  nincs,  felteszi  szavazásra  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot,  melyet  a Képviselő-testület 14 egyhangú igen  szavazattal fogadott  el.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

175/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

A Képviselő-testület 2019. évi Munkatervének módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés melléklete szerint
módosítja a 2019. évi Munkatervét. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Jegyzői Iroda

5.) A 2019. évi, II. félévi nemzetiségi pályázatok elbírálása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/5. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás polgármester:  Ismerteti  az előterjesztést.  Nyilván, mivel  nem
teljes év volt, változások lehettek a különböző nemzetiségi önkormányzatoknál, ezért
ketté lett bontva idén ez az összeg, ami fennmaradt az év eleji döntéshez képest, az
11.060.000  forint.  Természetesen az  igények  nagyobbak voltak,  s  természetesen
ebbe nem kívántak semmilyen módon beleszólni kívülről, ezért a kérés az volt, hogy
a  nemzetiségek  egymással  állapodjanak  meg,  ez  megtörtént,  ez  szerepel  a
javaslatban, az érintett nemzetiségi önkormányzatok egyeztetése alapján kialakítva
tették a Testület elé. 
Miután  hozzászóló  nincs,  felteszi  szavazásra  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot,  melyet  a Képviselő-testület 14 egyhangú igen  szavazattal fogadott  el.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

176/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

A 2019. évi, II. félévi nemzetiségi pályázatok elbírálása

1.  Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testülete -  a  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság javaslata alapján - a Budaörs Város Önkormányzat 2019.
évi  költségvetésről  szóló 2/2019.  (II.  28.)  ÖKT rendelet  5/A.  sz.  melléklet  „Egyéb
működési  célú  kiadások”  4.  Nemzetiségi  Önkormányzatok  támogatása  soron
rendelkezésre álló 11.060.000 Ft-os pályázati keretet az alábbiak szerint osztja fel: 
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ssz. 2019. évi megpályázott program (április-október)

kért
támogatás
(Ft)

Elfogadott
támogatás (Ft)

Budaörsi Német Nemzetiségi Önkormányzat

1.
Kegyeleti  megemlékezések,  kegyeleti  helyek
gondozása 150.000 150.000

2. Tavaszi Német Nemzetiségi Napok 1.350.000 1.350.000

3..
Nemzetközi  kapcsolatok,  testvérvárosi  kapcsolatok,
partnerség 100.000 100.000

4. Német Nemzetiségi Karácsony délután 1.150.000 960.000
5. Kálvária fenntartása, Keresztút 150.000 150.000
6. Wunderkäfer tánccsoport fenntartása 850.000 600.000
7. Hagyományos sváb disznóvágás 400.000 350.000
8. Batyusbál 250.000 250.000
9. Német nemzetiségi gyermektánccsoport 300.000 200.000
10. Német nemzetiségi színházi előadás 500.000 0
11. Szeretlek Budaörs applikáció 400.000 0
12. Hagyományőrző Asszonykör - Frauenkreis 300.000 200.000
13. Működési költségek 1.900.000 1.900.000

1-13. ÖSSZESEN 7 800 000 6.210.000

Szerb Nemzetiségi Önkormányzat
1. Működési költségek 70.000 70.000
2. Levesben c. színházi előadás 360.000 360.000
3. Néptáncos est 350.000 350.000
4. Vujicsics Koncert 650.000 0

1-4. ÖSSZESEN 1 430 000 780.000

Budaörsi Román Nemzetiségi Önkormányzat

1. Működési költségek 160.000 160.000
2. Mikulás napi program 220.000 200.000
3. Nemzetiségek napja 220.000 200.000
4. Nicolae Balcescu születésének 200. évfordulója 220.000 220.000
5. Mihai Eminescu emlékest (150. évforduló) 220.000 220.000
6. Szimpozium és könyvbemutató 220.000 0
7. Tavaszköszöntő program 220.000 220.000
8. Emanuil Gojdu Emléknap 220.000 0

1-8. ÖSSZESEN 1.700.000 1.220.000
Budaörsi Roma Nemzetiségi Önkormányzat

1. Banyamesék, színházi előadások kisiskolásoknak 720.000 720.000

2.
Cigány  népzenei  és  néptánc  foglalkozások  a
budaörsi iskolákban / érzékenyítés 630.000 630.000

3.
Holokauszttal kapcsolatos érzékenyítő foglalkozások,
iskolákban 720.000 0

1-3. ÖSSZESEN 2.070.000 1.350.000

Budaörsi Görög Nemzetiségi Önkormányzat
1. Közmeghallgatással egybekötött évzáró rendezvény 300.000 300.000
2. 1821. március 25-ei évforduló 850.000 850.000
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3. Görög nyelvoktatás 350.000 350.000
4. 25 éves jubileumi kiadvány 500.000 0
5.. Működési kiadás, asztali számítógép és monitor 200.000 0

1-5. ÖSSZESEN 2.200.000 1.500.000

1-33. Összesen igényelt támogatás 15.200.000 11.060.000

2. A Nyertes pályázókkal az elnyert támogatási összeg felhasználására vonatkozóan
Budaörs  Város  Önkormányzata  képviseletében  Wittinghoff  Tamás  polgármester
támogatási szerződést köt. Az elszámolási határidő: 2020. április 30.

Határidő: a Képviselő-testületi döntést követő 30. nap 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet, Pénzügyi Iroda

6.) Budaörsi Tanoda kiegészítő támogatási kérelme

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/6. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság
3 igen szavazattal javasolta elfogadásra. jegyzőkönyv 2. sz. melléklete 
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,
melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal fogadott el.  (Szavazáskor
jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

177/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

Budaörsi Tanoda kiegészítő támogatási kérelme

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság
javaslata alapján úgy dönt, a Budaörsi Tanoda kiegészítő támogatási kérelmét –
tanárok, munkatársak bérére és ezek járulékára, valamint rezsiköltségekre 2019.
december  hónapra  –   2  500 000  Ft-tal  támogatja.  A  támogatás  összegét  a
Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi  költségvetéséről szóló 2/2019. (II.  28.)
önkormányzati rendelet 4/B sz. melléklet, 12. „Közoktatási ellenőrzési és szakmai
rendszer  működtetése”  sorról  az  5/B  sz.  melléklet  12.  „Budaörsi  Tanoda
támogatása” sorra való átcsoportosítással biztosítja. 

2.  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy az  előirányzat  átvezetéséről  a
költségvetési rendelet soron következő módosítása során gondoskodjék.

Határidő: azonnali 
Felelős: polgármester  
Végrehajtást végzi: Pénzügyi Iroda
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7.) A Budaörsi Latinovits Színház 2019. október 31-ig teljesült többletbevétel
felhasználásának jóváhagyása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/7. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság
3 igen szavazattal javasolta elfogadásra. (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete). 

Miután  hozzászóló  nincs,  felteszi  szavazásra  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot,  melyet  a  Képviselő-testület  14  egyhangú  igen szavazattal fogadott  el.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

178/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

A  Budaörsi  Latinovits  Színház  2019.  október  31-ig  teljesült  többletbevétel
felhasználásának jóváhagyása

1.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörsi Latinovits Színház
ténylegesen realizált 2.698 e Ft többletbevételének felhasználását a hangtechnikai
eszközpark fejlesztésére engedélyezi az alábbiak szerint:

2/2019.(II.28.) önkormányzati  rendelet 11. és 11/A sz. melléklet Bevételek / I.3.2.
Szolgáltatások  bevétele  sor  2  125  e  Ft-tal  nő,  I.3.6.  Kiszámlázott  ÁFA sor  nő
573 e Ft-tal.
Kiadások / II.1.3. Egyéb tárgyi eszközök beszerzése, létesítése sor nő 2 698 e Ft-
tal.

2 698

2.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy
az előirányzat módosításáról a következő költségvetési rendelet módosítása során
intézkedjék.

Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Intézményvezető, Pénzügyi Iroda

8.) BTG Közszolgáltatási keretszerződés XI. sz. módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/8. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság
és a TFKVB egyhangúan támogatta.  (jegyzőkönyv 2. sz.  melléklete).   A síkosság
mentesítés  miatt  van  erre  most  szükség.  Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú
igen szavazattal fogadott el.  (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

179/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat
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BTG Közszolgáltatási keretszerződés XI. sz. módosítása

1.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a jelen előterjesztés
1.  számú  mellékletét  képező  BTG  Nonprofit  Kft.  módosításokkal  egységes
szerkezetbe foglalt közszolgáltatási keretszerződésének tervezetét.

2.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  Budaörs
Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2019.  évi  költségvetési  rendeletéről
szóló  2/2019.  (II.28.)  önkormányzati  rendeletének  7/B  melléklet  (Felhalmozási
költségvetés kiadásai/Egyéb felhalmozási kiadások/Felhalmozási céltartalék elemi
előirányzati  szinten)  1.  Óvodai  férőhelyek  bővítése  sorról  30.000  eFt-ot
felszabadít, és átcsoportosít az alábbiak szerint:
a) 4/A  melléklet  (Működési  kiadások  /  Dologi  kiadások  /  Városüzemeltetési

feladatok elemi előirányzati szinten) 4. Úthálózat karbantartás sorra 5.000 eFt
összeget

b) 4/C  melléklet  (Működési  költségvetés  kiadások  /  Dologi  kiadások  /
Környezetvédelmi feladatok elemi előirányzati szinten) 1. Környezetvédelmi és
városüzemeltetési feladatok sorra 25.000 eFt összeget.

3.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy
az  előirányzat  átvezetéséről  a  költségvetési  rendelet  következő  módosításakor
intézkedjék.

4.) Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert az 1.
számú  mellékletben  szereplő  BTG  Nonprofit  Kft.  módosításokkal  egységes
szerkezetbe foglalt közszolgáltatási keretszerződésének aláírására.

Határidő: folyamatos, szerződés aláírása: 2019. december 1. 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály / Városépítési Iroda / Pénzügyi Iroda

9.)  Döntés  a  Pilisi  Parkerdő  Zrt.  tulajdonában  álló,  4318  helyrajzi  számú,
természetben  Budaörs,  Törökugratón  található  telekingatlan
megvásárlásáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/9. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  az  előterjesztést,  itt  egy  víziközmű
helyezkedik  el,  a  meghatározott  összeg  egy  barátságos  összeg.  A  Pénzügyi
Bizottság  és  a  TFKVB  egyhangúan  támogatta.  (jegyzőkönyv  2.  sz.  melléklete).
Hozzászólás  nincs, felteszi szavazásra előterjesztés szerinti  határozati javaslatot,
melyet  a  Képviselő-testület 14  egyhangú  igen  szavazattal fogadott  el.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

180/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat
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Döntés  a  Pilisi  Parkerdő  Zrt.  tulajdonában  álló,  4318  helyrajzi  számú,
természetben Budaörs, Törökugratón található telekingatlan megvásárlásáról 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. Budaörs  Város  Önkormányzata  megvásárolja  a  Pilisi  Parkerdő  Zrt.-től

/székhelye:  2025  Visegrád,  Mátyás  király  u.  6.,  cégjegyzékszáma:  13-10-
040224/ a Budaörs, 4318 helyrajzi számú, természetben a Budaörs, Árvácska
u. 1. sz. alatt található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint „kivett udvar és
gazdasági épület 3 db” megnevezésű, 1.743 m² területű ingatlant a Precíz-
Rapid Mérnöki Kft. által készített értékbecslés szerinti bruttó 4.920.000 – Ft,
azaz  négymillió-kilencszázhúszezer  vételáron,  mely  a  2007.  évi  CXXVII.
törvény 86. § (1) bekezdés j) pontjára tekintettel Áfa mentes.

2. az  1.  pontban  meghatározott,  bruttó  4.920.000  Ft,-  vételár  fedezetét  úgy
biztosítja,  hogy  Budaörs  Város  Önkormányzat  2019.  évi  Költségvetéséről
szóló 2/2019. (II.27.) Önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Költségvetés)
3.  sz.  melléklet  5.  5.  Általános  tartalék  sora  4.920  e  Ft-tal  csökken,  a
költségvetés 6/A. melléklet 1. Tárgyi eszközök, immateriális javak vásárlása
Ingatlan vásárlás (üzleti célú) sor 4.920 e Ft-tal nő.

3. felkéri  a  polgármestert,  hogy  az  előirányzat  átvezetéséről  a  költségvetési
rendelet soron következő módosítása során intézkedjen

4. felkéri a polgármestert a szükséges dokumentumok aláírására.

Határidő: a határozat közlésére azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály – Vagyongazdálkodási Osztály

10.) Döntés a Kamaraerdei út 59-61. sz. alatti társasházban az önkormányzati
tulajdoni hányadra eső rendkívüli befizetés teljesítéséről 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/10. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság
és a TFKVB egyhangúan támogatta.  (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete).  Hozzászólás
nincs,  felteszi  szavazásra  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  melyet  a
Képviselő-testület 14  egyhangú  igen  szavazattal fogadott  el.   (Szavazáskor
jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

181/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés  a  Kamaraerdei  út  59-61.  sz.  alatti  társasházban  az  önkormányzati
tulajdoni hányadra eső rendkívüli befizetés teljesítéséről 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
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1. Budaörs  Város  Önkormányzata  a  Budaörs,  Kamaraerdei  út  59-61.  szám alatti
társasházban  a  faanyagvédelmi  és  statikai  szakvélemény  elkészítésének
költségéből  az  önkormányzati  tulajdoni  hányadra  eső,  bruttó  409.651  Ft-ot
rendkívüli befizetésként teljesíti a társasház számlájára.

2. amennyiben az 1. pontban hivatkozott faanyagvédelmi és statikai szakvélemény
szerint a tetőtér beépítésének nincsen akadálya, abban az esetben Budaörs Város
Önkormányzata a  Budaörs,  Kamaraerdei  út  59-61.  szám alatti  társasházban a
tetőtér  beépítési  tervek  elkészítésének  költségéből  az  önkormányzati  tulajdoni
hányadra eső, bruttó 614.477 Ft-ot rendkívüli  befizetésként teljesíti  a társasház
számlájára.

3. az 1. és a 2. pontokban meghatározott, összesen bruttó 1.024.128 Ft rendkívüli
befizetés fedezetét úgy biztosítja, hogy Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi
Költségvetéséről szóló 2/2019. (II.27.) Önkormányzati rendelete (a továbbiakban:
Költségvetés) 3. sz. melléklet 5. 5. Általános tartalék sora 1.025 eFt-tal csökken, a
költségvetés 7/A. melléklet új sorként „Budaörs, Kamaraerdei út 59-61. szám alatti
társasház tetőfelújítás, beépítés” beépül. 

4. felkéri a polgármestert, hogy az előirányzat átvezetéséről a költségvetési rendelet
soron következő módosítása során intézkedjen.

Határidő: a határozat közlésére azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki  Ügyosztály  Városépítési  Iroda  -  Vagyongazdálkodási
Osztály 

11.)  Döntés a Porsche Ingatlankezelő Kft.  raktárbázisa mellett  található 4073
hrsz-ú ingatlanra kiírt zártkörű pályázatról

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/11. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  az  előterjesztést,  a  javaslat,  hogy
nyilvánítsa  eredménytelennek  a  pályázatot  az  önkormányzat,  s  majd  nyílt
pályázatban hirdessék meg újra.  A Pénzügyi  Bizottság és  a  TFKVB egyhangúan
támogatta.  (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete).  Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú
igen szavazattal fogadott el.  (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.) 

182/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés a Porsche Ingatlankezelő Kft. raktárbázisa mellett található 4073 hrsz-ú
ingatlanra kiírt zártkörű pályázatról

Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
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1. a Budaörs, 4073 helyrajzi számú, természetben a Porsche Ingatlankezelő Kft.
raktárbázisa mellett található, az ingatlan-nyilvántartás adatai szerint 1.101 m²
területű, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű ingatlan értékesítésére kiírt
zártkörű pályázati eljárást eredménytelennek nyilvánítja.

2. az előterjesztés mellékletét képező nyilvános pályázati  felhívást kiírja azzal,
hogy  az  ingatlan  ára  33.700.000,-Ft,  azaz  harminchárommillió-hétszázezer
forint, melyet általános forgalmi adó fizetési kötelezettség nem terhel.

Határidő a pályázat kiírására: 2019. november 15.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Városépítési Iroda/Vagyongazdálkodási Osztály

12.)  Döntés  a  Beregszászi  utcában  lévő  10021  és  10022  helyrajzi  számú
ingatlanokra vonatkozó elővásárlási jogról

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/12. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  Ismerteti  az előterjesztést,  a javaslat, hogy ne
éljen  az  önkormányzat  az  elővásárlási  jogával.  Hozzászólás  nincs,  felteszi
szavazásra előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14
egyhangú igen szavazattal fogadott el.   (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma:
14 fő.) 

183/2019.(XI.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés  a  Beregszászi  utcában  lévő  10021  és  10022  helyrajzi  számú
ingatlanokra vonatkozó elővásárlási jogról

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  Budaörs
Város Önkormányzata a Budaörs, 10021 helyrajzi számú, az ingatlan-nyilvántartás
szerint  „kivett  beépítetlen  terület”  megnevezésű,  1.595  m²  nagyságú,  valamint  a
Budaörs, 10022 helyrajzi számú, az ingatlan-nyilvántartás szerint „kivett beépítetlen
terület”  megnevezésű,  1.625  m²  nagyságú  ingatlanokra  (mint  dologösszességre)
vonatkozóan, a Szent István Egyetem, mint Eladó valamint az AGROBESZ-TEAM
Mezőgazdasági Beszerző és Értékesítő Korlátolt Felelősségű Társaság, mint Vevő
között  az  MNV  Zrt.  e-árverési  rendszerén  lebonyolított  M20398/190925.  számú
elektronikus  árverés  alapján  kötendő  adásvételi  szerződés  kapcsán  bruttó
113.400.000,-Ft vételáron nem él elővásárlási jogával, az ingatlanokat nem vásárolja
meg.

Határidő: a határozat közlésére azonnal  Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki  Ügyosztály/Városépítési  Iroda/Vagyongazdálkodási
Osztály
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Wittinghoff  Tamás  polgármester: több  napirend  nem  lévén  az  ülést  1545-kor
bezárja. 

k.m.f.

Wittinghoff Tamás dr. Bocsi István
polgármester jegyző

Mellékletek:
1 sz.: Az előterjesztések melléklettel együtt
2 sz.: Forgatókönyv
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	Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal, II. emeleti tanácskozó terme (2040 Budaörs, Szabadság út 134. sz.)
	Wittinghoff Tamás polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait, kollégákat, megjelenteket és mindazokat, akik a televízió képernyőjén keresztül kísérik figyelemmel az ülést. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, dr. Ritter Gergely képviselő információi szerint később fog csatlakozni, az ülés megnyitja.
	A megküldött napirendhez képest semmiféle módosító javaslat nem volt, a sürgősséget nem kell különösebben indokolni, maguk a napirendek ezt világossá teszik. Miután kérdés észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal támogatott. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő)
	5.) A 2019. évi, II. félévi nemzetiségi pályázatok elbírálása
	6.) Budaörsi Tanoda kiegészítő támogatási kérelme
	7.) A Budaörsi Latinovits Színház 2019. október 31-ig teljesült többletbevétel felhasználásának jóváhagyása
	8.) BTG Közszolgáltatási keretszerződés XI. sz. módosítása
	9.) Döntés a Pilisi Parkerdő Zrt. tulajdonában álló, 4318 helyrajzi számú, természetben Budaörs, Törökugratón található telekingatlan megvásárlásáról
	10.) Döntés a Kamaraerdei út 59-61. sz. alatti társasházban az önkormányzati tulajdoni hányadra eső rendkívüli befizetés teljesítéséről
	11.) Döntés a Porsche Ingatlankezelő Kft. raktárbázisa mellett található 4073 hrsz-ú ingatlanra kiírt zártkörű pályázatról
	12.) Döntés a Beregszászi utcában lévő 10021 és 10022 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó elővásárlási jogról
	Napirend előtti hozzászólások:
	Laczik Zoltán képviselő: A műszaki ügyosztályhoz szeretne egy kérést továbbítani. A Hegyalja út lakosai tették szóvá, hogy a 38-as számú ház elől hiányzik egy megállni tilos tábla, ami azért érdekes, mert ott az út nagyon összeszűkül, ráadásul egy kettős „s” kanyart vesz, beláthatatlan az a szakasz, s ha ott autók parkolnak, tekintettel arra, hogy nagyszabású építkezések folynak az utcában, a nagyobb teherautók egyszerűen fennakadnak. Ezt már szeptemberben szóvá tették a lakók, amikor egy csoportjukkal az utcát bejárta, s most a napokban ismét szóltak. Tegnap felment, s megnézte, valóban hiányzik ott a tábla, azt nem tudja ellenőrizni, hogy korábban volt-e, elmondás szerint igen, csak kidöntötte egy teherautó, kéri pótolni.
	Wittinghoff Tamás polgármester: Ügyosztályvezető úr heves bólogatásából arra következtet, hogy nem kíván hozzászólni, megoldják a feladatot.
	Kisberk Balázs képviselő: Szeretné tájékoztatni a képviselő társakat, és a budaörsieket, hogy elindult a „Mézes reggeli” program városunkban, s szeretné biztatni a budaörsi iskolákat, intézményeket, hogy jelentkezzenek a programba, méz van bőven, s egy mézes reggeli kapcsán nem csak finomat lehet reggelizni, de a környezetvédelemre is fel lehet hívni a figyelmet, azt gondolja, hogy fontos jelentkezni.
	dr. Tóth Ferenc képviselő: Két kérdése van a négyes körzetből, az első a Budapesti úttal kapcsolatos, mert kihívták a 118-as szám környékének lakói, hogy a több éve tartó remegése az útnak időközben fokozódott, az ő feltevésük szerint nem csak a megnövekedett forgalom miatt, hanem valamilyen rejtélyes üregre is próbálnak gyanakodni. A remegések és a károk az utóbbi időben megszaporodtak, ezekről képeket továbbított is ügyosztályvezető úrnak. A másik kérdése, hogy a Szerviz útnak kitáblázása lesz-e, akik Budapestről jönnek, vagy Budaörs más részéről mennek, hogyan tudnak tájékozódni a Szerviz út lehetőségéről? Mikor lesz tájékoztatás számukra?
	Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a rendelet módosítását, melyet a Képviselő-testület 11 igen 3 tartózkodó szavazattal fogadott el. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének
	Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló
	2/2019 (II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról

	Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a rendelet módosítását, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal fogadott el. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
	Wittinghoff Tamás polgármester: Mennyivel egyszerűbb helyzetben vannak a frankhegynél, mert ott csak hárman vannak, így aztán nem kell válogatni, nincs kényelmetlen helyzetben a jelölő elnök. Kamaraerdő kapcsán elnöknek a képviselők közül dr. Kisfalvi Pétert, tagjává: Bódis Tamás Istvánt, Hajdu Lászlót, Kis Gyulát, Nagy Gézát javasolják tehát. Felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal fogadott el. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 62. § (1) bekezdése és az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján a Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat 5 fős testületének
	a) elnökévé a képviselők közül dr. Kisfalvi Pétert,
	b) tagjává a településrészi önkormányzati választási eljárásról szóló 20/2014. (VII.28.) önkormányzati rendelet 4. §-a alapján a nyilvántartásba vett, húsz legtöbb jelölést kapott tagjelölt közül: Bódis Tamás Istvánt, Hajdu Lászlót, Kis Gyulát, Nagy Gézát
	választja meg.
	Felelős: Polgármester
	Határidő: azonnal
	Végrehajtást végzi: Jegyzői Iroda
	Wittinghoff Tamás polgármester: Rátérnek a kettes pontra, ugyanezen napirendnél, ami a Frankhegyre vonatkozik. Elnöknek képviselők közül Hauser Pétert, tagjává a képviselők közül Laczik Zoltánt és Monostori-Kalovits Márkot, illetve Bellovits Margitot, dr. Prohászka Zoltán Ferencet és Tóth Bendegúz Áront javasolják. Felteszi szavazásra előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal fogadott el. (Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 62. § (1) bekezdése és az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján a Budaörs Frankhegyi Településrészi Önkormányzat 6 fős testületének
	a) elnökévé a képviselők közül Hauser Pétert,
	b) tagjává a képviselők közül Laczik Zoltánt és Monostori-Kalovits Márkot,
	illetve a településrészi önkormányzati választási eljárásról szóló 20/2014. (VII.28.) önkormányzati rendelet 4. §-a alapján a nyilvántartásba vett, húsz legtöbb jelölést kapott tagjelölt közül Bellovits Margitot, dr. Prohászka Zoltán Ferencet és Tóth Bendegúz Áront
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